



POW'RED PERFORMANCE

红能量液

FOR ENERGY AND VITALITY 促进能量和活力

1. RECOMMENDED USE 产品简介

Cavalor Pow'Red Performance ensures vitality and stamina by supporting the production and circulation of red blood cells. Cavalor Pow'Red Performance is a delicious feed supplement that helps horses develop more endurance. It contains specially selected vitamins and easily digestible forms of iron to boost red blood cell levels. This gets more oxygen to the muscles, allowing the horse to utilise energy more effectively. Cavalor Pow'Red Performance also promotes regeneration and optimum vitality.

Cavalor 红能量液 (Pow'Red Performance) 可以协助运动马体内红细胞再生和循环，为您的爱马提供最佳活力和耐力保障。

本产品适口性很强，马儿喜欢使用，可以帮助运动达到并保持最佳竞技状态，特别是在高强度运动期间。

本产品精选多种丰富维生素和非常容易被身体吸收的多种形式存在的铁元素，可以有效促进造血。这样可以把更多的氧带进肌肉里，有效利用体能。同时本产品可以促进体能恢复，使运动马保持活力。

2. PRODUCT PROPERTIES – KEY INGREDIENTS 产品特征-重要营养成分

Young horses or sport horses that have just started training (recovered from an injury, after a rest period, etc.) are often quickly tired and need a lot of time to develop a good basic condition. To support them optimally in this development, there is Cavalor Pow'Red Performance.

年轻马/运动马在刚开始训练的时候（比如刚受伤康复，休息期结束等），经常容易疲惫，需要更多的时间来恢复基本的良好运动状态。为帮助马匹更有效的恢复竞技状况，Cavalor 红能量将发挥显著功能。

This liquid feed supplement is high in vitamins and minerals which, although not direct sources of energy, target specific tissues and systems in the body to provide better energy transport, promote speedy recovery after intense exertion, and support the immune system. Each substance thus contributes to providing the horse with the energy for top performance. 本产品液体配方富含维生素矿物质，及时他们是非直接的能量来源，但是针对体内特定的组织和系统确保能量的有效输送，支持免疫系统。每种营养成分都为最佳竞技表现提供能量支持。

- **Iron glycinate:** helps elevate the number of red blood cells (needed for transporting oxygen in the body) without the dreaded side effect of excess freely circulating iron which can lead to muscle problems.

甘氨酸铁：有助于提高红细胞的数量（在体内运输氧气所必需的），而不会产生由于过多自由循环的铁元素导致的副作用：

可能导致肌肉问题。

- **Copper glycinate:** helps to prevent swollen joints and joint ailments.

甘氨酸铜：有助于防止关节肿胀和关节疾病。

Zinc glycinate: promotes a healthy coat and boosts resistance to fatigue.

- **甘氨酸锌：** 促进健康的皮毛，增强抗疲劳能力。

- **Manganese glycinate:** supports muscle function.

甘氨酸锰： 支持肌肉功能

- **Selenium together with Vitamin E helps to protect muscles from damage leading to stiffness, and promotes muscle recovery.**

硒与维生素 E 一起有助于保护肌肉免受导致僵硬的损伤，并促进肌肉恢复。

- **Betaine** improves regeneration following strenuous exertion and reduces the risk of muscle fatigue.

甜菜碱 改善剧烈劳累后的再生，降低肌肉疲劳的风险。

- **B Vitamins**, including B1, B2, B3, B6, B11, and B12, are responsible for efficient energy transport, blood cell production and proper metabolic processes.

B 族维生素，包括 B1，B2，B3，B6，B11 和 B12，负责有效的能量运输，血细胞产生和正常的代谢过程。

- **Niacin** promotes good cellular respiration.

烟酸 促进良好的细胞呼吸。

- **Choline** protects the liver and promotes healthy digestion.

1. **胆碱** 保护肝脏，促进健康消化。

- **Vitamin C boosts the body' s immune system.**

- 维生素 C 增强人体的免疫系统。

The trace elements Fe, Cu, Zn, and Mn are added in chelate form which allows them to bind to the amino acid glycine and facilitates their absorption. Selenium binds to an organic excipient for better bioavailability, allowing for noticeable results with a relatively small dosage. Vitamin C binds to minerals, making it much more stable and less aggressive towards the liver.

微量元素 Fe，Cu，Zn 和 Mn 以螯合形式添加，使它们能够与氨基酸甘氨酸结合并促进其吸收。 硒与有机赋形剂结合以获得更好的生物利用度，以相对较小的剂量获得明显的效果。 维生素 C 与矿物质结合，使其更稳定，对肝脏的攻击性更小。

Hard-working sport horses critically need more Vitamin B than they get through their feed. Most feeds contain sufficient amounts of Vitamin A and Vitamin D. Cavalor Pow' Red Performance is relatively low in vitamins A and D3, making it the ideal feed supplement for sport feeds during intense work phases.

勤劳的运动马迫切需要通过饲料获得更多的维生素 B。大多数饲料含有足量的维生素 A 和维生素 D。Cavalor Pow'Red 性能相对较低，维生素 A 和 D3 含量相对较低，使其成为高强度工作阶段运动饲料的理想饲料补充剂。

Vitamin A → 250,000 IU	Vitamin B6 → 500 mg	Betaine → 3,000 mg
Vitamin D3 → 25,000 IU	Vitamin B12 → 3,500 µg	Iron (Fe) → 10,000 mg
Vitamin E → 8,000 mg	Vitamin PP → 3,600 mg	Copper (Cu) → 1,100 mg
Vitamin B1 → 1,500 mg	Vitamin C → 20,000 mg	Zinc (Zn) → 5,500 mg
Vitamin B2 → 2,000 mg	Folic acid (B11) → 500 mg	Manganese (Mn) → 4,000 mg
Vitamin B3 → 2,000 mg	Choline chloride → 3,000 mg	Selenium (Se) → 10 mg

CONDITION & PERFORMANCE

3. INSTRUCTIONS FOR USE 使用说明

Administer Cavalor Pow'Red Performance to improve vitality and stamina.
使用 Cavalor 红能量液，可以有效提高运动马活力和耐力。

Ponies and leisure horses: 25 ml/day PONY 和娱乐骑乘马：每天 25 毫升

Sport horses: 50 ml/day 运动马：每天 50 毫升

Maximum quantity: 100 ml/day 每天最大剂量不超过：100 毫升/天。

Always give Cavalor Pow'Red Performance in a 40-day treatment. 1 bottle of 2 L = 1 treatment for sport horses

本产品建议连续喂 40 天周期，一瓶 2 L = 1 瓶一匹马可以用 40 天。

TIP: Administer Cavalor Pow' Red Performance if a blood analysis reveals low red blood cell counts.

使用小贴士：在您确认马的血液分析红细胞含量过低的时候，Cavalor 红能量可以有效帮助马匹恢复健康状态

We recommend Cavalor Pow'Red Performance for horses that lack basic condition. For sport horses that have a good basic condition but still need a physical boost during peak moments, we recommend Cavalor Peak Performance. This will give them that extra edge and help them to keep going.

我们建议您对缺乏基本健康条件的马喂红能量液。针对对于身体健康良好运动马，但是需要在竞技顶峰时刻，身体有足够能量的马，我们建议用 Cavalor 顶峰竞技营养液（Peak Performance）。基本状况良好但在高峰时段仍需要身体提升的运动马匹，我们建议使用 Cavalor 顶峰竞技营养液。这将为他们提供额外的优势，并帮助他们继续前进。



4. PACKAGING AND STORAGE 包装和储存。

2 升和 5 升包装。 保质期 18 个月。